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ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ 
Προς τον Υπουργό Εσωτερικών 

 
Θέμα: Για την άθλια κατάσταση στο 27ο Δημοτικό Σχολείο Βόλου 
 

Η πτώση σοβάδων σε αίθουσα του 27ου Δημοτικού Σχολείου Βόλου, τον Φλεβάρη της 
φετινής χρονιάς, ήταν η σταγόνα που ξεχείλισε το ποτήρι της αγανάκτησης για γονείς και 
εκπαιδευτικούς της περιοχής.  

Το συγκεκριμένο σχολείο αποτελεί ένα τρανταχτό παράδειγμα της πολιτικής 
εγκατάλειψης των κτιριακών υποδομών από μεριάς του εχθρικού για τον λαό αστικού 
κράτους, που από τη μία αντιμετωπίζει την ασφάλεια των μαθητών ως κόστος και από την 
άλλη υποτάσσει τις όποιες παρεμβάσεις στην εξασφάλιση κερδοφορίας για τις 
κατασκευαστικές εταιρίες.  

Πιο συγκεκριμένα. Το σχολείο εντάχθηκε στο πρόγραμμα “Τρίτσης” το 2018 με σκοπό 
την κατασκευή, μέρους και όχι ολόκληρου του κτιρίου, μέσα σε ενάμιση χρόνο. Ωστόσο ο 
ανάδοχος δεν προχώρησε σχεδόν καμία από τις εργασίες, με την ανοχή της Δημοτικής 
Αρχής Βόλου που του έδινε απλόχερα παρατάσεις. Είναι χαρακτηριστικό ότι μετά από 
τόσα χρόνια και παρατάσεις έχει ανεγερθεί μόλις το 7% της κατασκευής. Το 2024 τελικά ο 
ανάδοχος κηρύχθηκε έκπτωτος.  

Σημειώνεται ότι στο συγκεκριμένο σχολείο υπάρχουν πάμπολλα και σοβαρά 
προβλήματα στην υποδομή. 

- Ελλιπής μόνωση με αποτέλεσμα να περνάει υγρασία και σε κάθε βροχόπτωση να 
περνάει νερό στους τοίχους και την οροφή. 

- Πολλά επικίνδυνα σημεία, όπως αίθουσα με πρόσβαση μόνο μέσω άλλης αίθουσας. 
- Κοντέινερ που βρίσκονται εκεί τουλάχιστον 15 χρόνια και που πέραν όλων των άλλων 

δημιουργούν κινδύνους στον προαύλιο χώρο και άλλα προβλήματα που έχουν τεθεί σε 
γνώση του Δήμου Βόλου από το 2008 τουλάχιστον. 

Υπενθυμίζεται ότι τα παραπάνω αφορούν προβλήματα στο τμήμα του κτιρίου που δεν 
έχει ενταχθεί στο πρόγραμμα Τρίτσης. 

Όλα αυτά είχαν ως αποτέλεσμα την επόμενη σχολική χρονιά να έχουν εγγραφεί στην Α’ 
Δημοτικού σχεδόν τα μισά παιδιά από τις προηγούμενες χρονιές, καθώς πολλοί γονείς, 
δικαιολογημένα ανησυχούν για την ασφάλεια των παιδιών τους. 

Οι απαντήσεις που έχουν δοθεί μέχρι σήμερα είναι γενικές και αόριστες, ενώ είναι 
ολοφάνερη η προσπάθεια να ωραιοποιηθεί η κατάσταση και να επικρατήσει ένας 
αδικαιολόγητος και επικίνδυνος εφησυχασμός. Το γεγονός ότι κατά την πτώση των 
σοβάδων δεν βρίσκονταν μέσα στην τάξη οι μαθητές οφείλεται μόνο στην τύχη, κάτι που 
δεν είχε εργάτης συνεργείου που βρέθηκε στο σημείο για τις επισκευές και έπεσε τμήμα 
της οροφής επάνω του με αποτέλεσμα να τραυματιστεί. Κυβέρνηση και Δημοτική Αρχή 
Βόλου, τελικά παίζουν με την τύχη στην περίπτωση του 27ου Δημοτικού Σχολείου και της 
ασφάλειας των μαθητών, όταν δεν παίζουν το γνωστό παιχνίδι με το μπαλάκι ευθυνών. 

ΕΡΩΤΑΤΑΙ ο κ. Υπουργός, τι μέτρα προτίθεται να πάρει η κυβέρνηση, ώστε να υπάρξει 
άμεση λύση στο σοβαρό κτιριακό πρόβλημα του 27ου Δ.Σ., με την ανέγερση της νέας 
πτέρυγας και την αντιμετώπιση όλων των προβλημάτων στο υπόλοιπο τμήμα του 
σχολείου. 
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                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΠΙΚΑΙΡΩΝ ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

1152

Ημερομ. Κατάθεσης:

30/6/2025

Ώρα κατάθεσης:

09:28'




